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Möte 

StOF styrelsemöte 2024, nr 629 sedan starten. 

Datum och tid Plats 

2024-10-21, kl. 17:30-19:45 StOFs kansli 

Närvarande 

Styrelse: Monica Hatlen, Lena Buhre, Jonas Holmgren, Joakim Skärlen, Anders Stjerndahl, Anette Önerud 

Kansli: Cecilia Westström 

Övriga: Jan Kihl (StOF valberedning) 

Frånvarande:  Asbjörn Grövlen 

 

Agenda styrelsemöte 

1. Mötets öppnande 

Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

      

2. Val av sekreterare   

Anders skriver protokoll    

3. Föregående protokoll (23/9) 

Inga anmärkningar på protokoll från ordinarie möte 23 september.  

Beslut: Föregående protokoll godkändes 

    

4. Rapporter 

- Cecilia drog kanslirapporten.  

En lite längre diskussion fördes kring skrivaren och ett eventuellt nytt avtal. Det 

finns dock ett visst risktagande med att skriva ett treårsavtal som är det 

erbjudande som ligger på bordet. Inriktningen är att vi ska fortsätta erbjuda 

tjänsten kartutskrift. Vi kan också marknadsföra att trycka bra träningskartor åt 

klubbarna.  

Beslut: Kansliet tar in mer underlag, ex pris för olika avtalsperioder innan 

definitivt beslut tas. Lasse Forsberg ska också göra ett trycktest. 

 

- Eventuella rapporter/frågor från olika områden 

Inga särskilda rapporter framlades. 

 

- Svar på dispensansökan för avgift klubblösa 

 

AGENDA 
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Vi har fått en formell dispens från SOFT om att ha en högre avgift för klubblösa 

fram till och med våren 2025. Därefter ska en utvärdering göras som ska delas 

med SOFT. 

 

- Utvärdering STHLM Elitpris 

Anders och Cecilia har tagit fram ett antal frågor att ställa. En enkät skickas ut till 

alla ordförande. Förhoppnings finns några svar redan till höstkonventet. Efter att 

ha tittat i resultatsammanställningen kan vi konstatera: 

1. Det är inte de bäst rankade som placerar sig högst i 

sammanställningen (oavsett klass). 

2. Det finns inget som tyder på att 15–16 åringar går upp i 

juniorklass. 

 

5. Tävlingsavgifter Stockholm by Night 2024/2025 

Beslut: Vi tar bort extrabeloppen 25 kr, 5 kr resp. 5 kr från SbN, UP och ungdomsserien. 

Intäkten kommer i stället via årsavgiften. Kommer exempelvis medföra mindre 

administration för arrangerade förening och att det blir mer lönsamt att arrangera dessa 

tävlingar. 

Bordlägges: Frågan om priser för SbN. 

 

6. Avstämning Novemberkonventet agenda  

Vi är på Eklidsskolan, Tullinge. Enbart fika, ingen lunch. Viktigt med en effektiv 

prisutdelning. Respektive grupp avslutar. Ingen gemensam avslutning. 

En viktig punkt är årsavgiften: Cecilia visade en PPT på vad som ska framföras under 

träffen. Vi ska ta fram ett scenario där även ungdomar inkluderas i siffrorna. 

Arrangemangsblocket: Anette och Jonas för in några nya punkter. Troligen inget om 

Elitpriset på detta block. 

MTBO erbjuder även en träning under förmiddagen från Brantbrink. 

 

7. Input StOF till SOFT Ordförandekonferens  

Detta är i mångt och mycket kopplat till strategiska frågor. En del input från 

föreningarna kommer vi få på höstkonventet. 

Monica har tillsammans med de andra distriktsordförandena blivit intervjuad av SOFT’s 

styrelse. 

Anette framförde att SOFT bör snegla på RF:s nya Strategi. 
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8. StOF valberedning (Jan Kihl) 

Representanter för Söders, Solna och Sundbyberg är nuvarande valberedning. 

Järla, Mälarö och Ravinen ska ta fram kandidater till kommande styrelse. 

 

9. Kartnorm för färgblinda 

Lena undrade vad hände med SOFTs projekt att justera kartnormen med hänsyn till 

färgblinda. Finns förslag man vill prova i Sverige innan IOF fattar beslut om några år. 

 

10. Mötesplan 2024 

i. Novemberkonventet – 9 november 

ii. Styrelsemöte – 18 november (digitalt) 

iii. Styrelsemöte – 9 december 

Det kommer förslag för januari och februari. Vi behöver också sätta datum för årsmötet. 

 

11. Avslutning  

Monica tackade alla och förklarade mötet avslutat kl. 19:45. 

 

 

Bilaga: Kanslirapport 

 

StOF kanslirapport okt 2024 

Tävlingsverksamhet 

• Diskussioner med klubbar om långsiktigt tävlingsprogram pågår; Snättringe, Järfälla, 

Sundbyberg, Täby  

• 2026-programmet växer fram 

• SM-tävlingar 2029 diskuteras 

• Kartläggning av klubbarnas funktionärssystem pågår 

• Dispens om högre anmälningsavgifter för ej föreningsanslutna beviljad av SOFT 

 

Utskriftsservice 

• Övertag av nyare skrivare diskuteras med leverantör, innebär 3-årsavtal (nuvarande 

avtal upphör 2025) 

 

Mark 
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• Infomejl till markgruppen har gått ut plus att gemensam dokumenthantering lagts 

upp 

 

Ungdom och U23 

• Planering för vinterträffar pågår 

• Planering för läger 2025 pågår 

 

Utbildning 

• Inbjudan till alla utbildningar på Eventor, anmälningar rullar in 

• Kursmaterial håller på att tas fram 

 

Kansliet 

• Process för 2025 års kartbidrag pågår (uppföljning HittaUt; kontakt med 

Stockholmsklubbar om kartplaner) 

• Kista SC – stöd vad gäller SI, Eventor, deltagande på tävlingar och konvent pågår 

• Nytt konto hos SBAB pågår, pengar förs över stötvis 

 

     


